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2.10.2023 -Ag B301- klo 16:15

Läsnä:
Lauri Laitinen puheenjohtaja
Anna Luttinen sihteeri
Jawad el Hamrou
Elisa Tirkkonen
Lauri Ijäs
Laura Kelottijärvi
Siru Huurre
Elsa Vänttinen
Siina Jauhiainen
Samu Saarainen
Pinja Jousinen
Sara Nikulainen
Sarianna Saastamoinen

Olli Puhtimäki poistui kohdalla 2.
Antti Laajalahti poistui kohdalla 2.
Jessica Tikkaoja poistui kohdalla 2.

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Kokous pidettiin luottamuksellisena syystä
että kokouksen aikana puhuttiin luottamuksellisia asioita.

Olli Puhtimäki, Antti Laajalahti ja Jessica Tikkaoja poistuivat.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
Ei ilmoitettavaa.

5. Hallintoasiat
5.1. Talousasiat

Tilanne tilillä: 7921,35 €
Kassassa: 96,00 €

5.2. Jäsenen hyväksyntä
Hyväksytäänkö yksi jäsen Radikaaliin? Hyväksyttiin yksimielisesti.

5.3. Rekom
Rekomin vastatarjous oli heikko. Piti rahasummaa liian isona tapahtumien määrään.
Ollaanko valmiita nostamaan meidän Rekomin vuosittaisia tapahtumia neljästä
suuremman rahamäärän toivossa? Jatkoja jo olemassa oleville tapahtumille olisi
kohtuullisen helppoa järjestää. Varsinaisten tapahtumien järjestäminen voi rajoittaa
tulevia tapsoja ja erityisesti holittomien tapahtumien järjestämistä. Jatketaan
neuvotteluja Rekomin kanssa.
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5.4. Sataman Viilu
Sataman Viilusta viestiä ja kysymystä, että kiinnostaako etujen jatkaminen? Ehdotti
tämmöisiä hintoja tulevaisuutta ajatellen:
“Ehdottaisin, että jatketaan alla olevilla opiskelijaeduilla:
Aura III hanasta 0,4l 5,50, Happy Joet 5,50, Lonkerot 5,50, Puna- tai valkoviini 12 cl
5,50; Limu 2,00; Heineken 0 % 4,00
Lisäksi 2 tunnin saunavuoro ma-to 10 €.
Edut olisivat voimassa 31.12.2023 saakka.”
Toisin sanoen perus opiskelijahinnat paitsi saunat halvempia. Radikaalin drinkiksi
ehdotti 6 € hintaan Fiero Tonic (tulee siis Martini Fieroa ja Fever Tree Tonicia)
Ei vie Radikaalilta mitään pois, otetaan edut vastaan.

5.5. Haalarit
Haalarit on maksettu 1.10. Todetaan siis kuluja 3699,30 € Laitan tilanneille laskua sitten
maanantain aikaan. Haalarit tulevat vasta kapprojen jälkeen hallituksesta riippumattomista
syistä. (Toimittajalla ongelmia). Tarkkaa päivää ei vielä tiedossa.
5.6. Haalarikastajaiset

Katsotaan päivä kun tiedetään haalarien saapuminen.
5.7. Häirintäyhteyshenkilö

Vaihdetaanko tämän tittelin nimeä yhdenmukaiseksi muiden ainejärjestöjen ja JYY:n kanssa?
Vähennetään fuksien hämmennystä ja laitetaan nimeksi yhdenvertaisuusvastaava.
5.8. Radikaalin merch

Tilataanko t-paitoja, huppareita yms.? Lauri ja Pinja selvittävät yrityksiä. Siru
designpuolella. Tilaukset formsilla.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Nanosaunan peli-ilta
Porukkaa oli yllättävän paljon. Fuksit innostuivat myös uimaan ja saunomaan.
6.1.2. Syysvaellus
Huono sää, mutta muuten onnistunut tapahtuma. Puolet oli yhden yön, puolet
jatkoi toisellekin yölle.
6.1.3. Verenluovutus
Ajat oli täynnä eli tänäkin vuonna intoa löytyy. Platina yhden päässä
luovutuspäivän jälkeen!
6.1.4. Matlu-jalis
Historian ensimmäinen voitto! Helppoo ja kivaa vaikka vettä tuli niskaan.
6.1.5. Fuksisitsit
Eläimellistä menoa hyvässä hengessä. Pizzat tuli ajallaan :)
6.1.6. Fuksiaiset
Fukseilta tullut hyvää palautetta rasteista ja kiljusta. Selvittiin ilman tapaturmia.
Todetaan kuluja 20,85 € silmälappuihin käytettyyn kankaaseen ja 6,85 €
kananmuniin. Tuliko selvyyttä niistä lipputuloista että kuka ne saa? Silmälaput on
pj:llä tallessa, voi viedä Pömpelille kun ehtii.

6.2. Tulevat
6.2.1. Kauppakadun appro 5.10.

Kaikki ei ole vielä noutaneet rannekkeitaan. Mitä tehdään yhden henkilön (joka ei
ole maksanutkaan sitä) rannekkeelle? Laitetaan viestiä seuraavalle lippujonossa.
Rannekkeet tulee maksaa ennen noutamista.

6.2.2. Karaoke 12.10. @La Bar
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La Bar oli vahingossa tehnyt tuplabuukkauksen tälle päivään, mutta me saatiin
pitää meijän karaoke ja Lööpin sitsit siirrettiin muualle. Lööppi liittyy mahdollisesti
seuraan klo 22 jälkeen kun sitsit loppuu, kun heitä pyysin ekana messiin. Parku
on sitten ihan alusta asti yhteistyössä karaokeen. Eli alkaa klo 18.

6.2.3. Kemiat kohtaa 13.-15.10. @Turku
Ei mitään tietoa onko kuinka moni lähdössä.

6.2.4. Leffailta 18.10. @Boombox
Leffa forms lähtee tulille keskiviikkona jossa saa äänestää ja ehdottaa elokuvaa.
Mennään halloween teemalla mutta ei katsota rajuja kauhuleffoja. Budjetoidaan
30 € naposteltaviin.

6.2.5. Suursitsit 25.10. @Aaltosali
Perinteisesti Matlujen kanssa. Merkit napsahti taas Radille, ne on suunniteltu ja
tilaus tehty. Budjetoidaan 207,47 € (sis. postikulut) merkkeihin. Laskutetaan
muilta kun merkit saapuu. Laskutetaan Ynnä ja Linkki 52,19 € sekä Syrre 50,91
€.

6.3. Liikunta
Tähän mennessä porukkaa ollu tarpeeks peleihin poislukien viimesin kerta (mökki vklp,
valohommeli ja tutkijoiden yö päällekkäin) Tarviiko jonkinlaista ilmoittautumishommaa,
millä näkisi minkä verran porukkaa olisi tulossa aina paikalle? Ei koeta tarpeelliseksi,
lisää vain työtä sekä ilmoittautujalle että järjestäjille.
Korikseen & Lentopalloon tarvittais mahdollisesti joku hallituslainen ainakin paikalle,
vastuuhenkilö joutuu käymään Espoossa. Pinja ja Siru tarkistavat kalenterinsa.
Lokakuun lajit:
6.10. Salibandy
13.10. Koris
20.10. Lentopallo
27.10. Sulkapallo

7. Media-asiat
7.1. Ruisku-info

4 oli paikalla (3 henkisesti). Tehostetaan infojen mainostusta jatkossa.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.1.1. Opiskelijaedustaja haku
“Matemaattis-luonnontieteellisen tiedekunnan tiedekuntaneuvoston
opiskelijaedustajien hakua on jatkettu 5.10. asti. Siellä on ensimmäisellä
kierroksella jäänyt kaikki paikat tyhjäksi eli tänään (26.9.) oli vielä 4+4 paikkaa
haussa. Eli sekä varsinaiset että varajäsen paikat ovat vielä auki. Olisi tärkeää
että meiltä olisi siellä edustusta ja useampi edustaja ei olisi pahitteeksi. Homma
on helppoa yksi 2,5h kokous kuukaudessa, josta maksetaan vuoden lopussa
27€/per kokouspalkkiota. Pesti on kaksivuotinen. Herätelkää siis hieman
hallituslaisia (jotka todennäköisesti ovat niitä aktiiveja) ja jos sieltä ei löydy
kiinnostusta niin sitten herätelkää jäsenistöä. Kylmästi voi sanoa että helppoa
hommaa josta saa palkkaa ja näyttää hyvälle CVssä, niin pitäisi edustajia löytyä,
kun ne kummiskin tärkeitä ovat.

Hakulomake löytyy oheisen linkin sivulta:
https://jyy.fi/osallistu-ja-vaikuta/opiskelijaedustajat/hae-opiskelijaedustajaksi/ ”

https://jyy.fi/osallistu-ja-vaikuta/opiskelijaedustajat/hae-opiskelijaedustajaksi/
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T. Olli

Kuukkiksessa oli pari riviä infoa jäsenistölle, Samu laittaa vielä sähköpostilistalle
mainosta.

8.2. Valiokunnat
8.2.1. Hyvinvointifoorumi
Käytiin läpi yksinäisyyttä, mistä tulee ja miten sen huomaa muista sekä itsestään.
Mahdollisia tukipäiviä tais olla tulossa. Sisällöstettynä ainejärjestötoimijoille pyritään
sanottamaan että kun puhutaan yksinäisyyttä kokevalle henkilölle niin painotus siinä
ettei tultu säälistä tai muusta vastaavasta syystä juttelemaan. Torjuntakeinona
yksinäisyyttä vastaan kaikkien huomioonottaminen, esimerkkeinä tästä tervehtiminen,
yleiset 'mitä kuuluu' kysymykset. Vertaisuuden painottaminen, eli muutoksen ja siitä
johtuvan epävarmuuden normalisointi. Pyritään auttamaan ihmisiä sanoittamaan
yksinäisyyttä. Keskustelumuodossa tämä foorumina meni kuinka erilaista meillä on
kemialla vs humanistit ja kuinka paljon taas paritutorointi paistaa hyvänä esimerkkinä
yhtenäisyydestä ja että miten ulosjäämiseltä vältytään ainejärjestön puolesta.

8.2.2. Kopofoorumi
Yliopiston verkkosivut tulee vaihtumaan 11/23 ja se tapahtuu riippumatta missä

vaiheessa nämä ovat. Odotetaan tasoa Sisun julkaisu, mutta toivotaan parempaa. Ei
ole vielä selkeää miten vaikuttaa ainejärjestö toimintaan, mutta mm. sähköpostilistat ja
muu tiedotus voi olla alussa haasteellista. Valitettiin pienien alojen pienuudesta,
pelkäävät että voivat kadota.
Kurssipalaute muuttuu vihdoin! Kysymykset muuttuvat samansuuntaisiksi kuin

Helsingin yliopistossa, eli järkevämmin ajatelluiksi. Keväälle tästä pitäisi olla erilainen
järjestelmä, missä voi katsoa anonyymisti myös yleiskatsauksen kurssipalautteesta.
Tämä tulisi pääosin ainejärjestökopoille käytettäväksi - interaktiivisuus kasvaa ja
helpompaa lähteä tekemään henkilötason tiedonkeruuta kursseista sekä selvittää
kipukohdat. Tämä realisoituu syksyn kuluessa.
Orientaatio yleisesti jokaisella laitoksella syvenee enemmän elokuuhun, mutta hyvin
auki mitä tarkoittaa. Kemialla siirtyy 1 opintopiste orientaatiosta hopsaukseen.
Kansainvälisyyttä painotetaan.
Kaiken lisäksi on taas jaossa hyvä opettaja palkinto, missä ainejärjestönä pyydetään
meiltä ehdotuksia. Tämä siis tarkoittaa että kuka on hyvä opettaja syystä XYZ, joka
menee sitten toiselle raadille. Meidän alue tietenkin olisi Kemia/MatLu. Deadline
tällaiseen vuoden loppu. Matikalta yuotu esiin Petri Juutinen yhtenä esimerkillisenä,
kemialta Petri Pihko. Samulle voi kertoa jos tulee muita mieleen.

8.3. Luottamuksellinen

8.4. Kemian KKR
Muutaman kemian peruskurssin mahdollista nimenvaihtoa mietittiin, ei suuria
muutoksia. Uusia kursseja: “Kemiallinen jalostus: metallit ja biomateriaalit (3 op)”,
“Kiertotalous.nyt, 3-5 op”, “Kiertotalous Suomen kemianteollisuudessa,
(4 op?) (KEMS6210 Teollisuuskemian tilalle?)”, “Molekyylimallinnus, (4 op)”
MLTK tekemässä myös uusia nettisivuja, ei siitä sen enempää, käykää kattomassa
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jos kiinnostaa. Jälleen myös asiaa verkkotenttien vilpistä, opettajat antavat ennen
verkkotenttiä ohjeet, mikä on sallittua ja mikä ei.

9. Palauteboksin läpikäynti
Ei uutta palautetta.

10. Muita esille tulevia asioita
-Pömpelillä pitää siivota.
-Ensi kokouksessa valiokunta termin käytöstä pöytäkirjoissa.
-Luottamuksellinen

11. Budjetoinnit
● 20,85 € silmälaput
● 6,85 € kananmunat
● 30 € leffaillan naposteltaviin
● 207,47 € suursitsien merkkeihin

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksytään pöytäkirja 9/23
Päätös: Hyväksyttiin seuraavin muutoksin: välilyöntejä oikeaoppisille paikoille.

13. Seuraava kokous
6.11. klo 16:15 paikka Ag B301

14. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 18:19.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____ _____/____/______

_________________________ _______________________________
Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2023 Anna Luttinen, sihteeri 2023


